
 

 

Referat af generalforsamling torsdag 2019.01.03. 

 

Torsdag d. 3. januar 2019 blev afholdt generalforsamling i Multihuset på Fælleden, Arenavej 1, 

4300 Holbæk. 

Formanden indledte generalforsamlingen med valg af referent og dirigent iflg. dagsordenen. 

Som referent blev valgt Dan Nielsen, Hørve. 

Som dirigent blev valgt Aage Holst Jensen, Holbæk. 

 

Dirigenten fik ordet, og kunne indledningsvis konstatere, at generalforsamlingen var lovligt varslet 

iflg. vedtægterne. 

 

Formand Michael Hansen, Vipperød, aflagde herefter sin beretning. 

Der blev holdt et øjebliks stilhed, for at mindes de medlemmer, som det seneste år var afgået ved 

døden. Det blev til en kort beretning om forgangne års arrangementer i klubben, efterfulgt af det 

kommende års forventninger. 

Formanden takkede derefter bestyrelse og medlemmer for et godt samarbejde gennem 2018. 

En enig generalforsamling vedtog herefter formandens beretning. 

 

Kasserer Henning I. Larsen, Slagelse, fremlagde regnskabet for 2018, og gjorde rede for klubbens 

midler, der viste et pænt lille overskud af driften. 

En del af klubbens kassebeholdning er repræsenteret ved indkøbte møntsamlinger, som sælges 

løbende på klubbens auktioner. 

Regnskabet var behørigt underskrevet af klubbens fungerende revisor. 

Kassererens regnskab blev ligeledes vedtaget af generalforsamlingen. 

 



Derefter var der valg til bestyrelsen iflg. dagsorden og klubbens vedtægter. 

Kasserer Henning I. Larsen, Slagelse, modtog genvalg. 

Bestyrelsesmedlem Niels Ole Dvinge, Vipperød, modtog genvalg. 

Bestyrelsesmedlem Aksel Christiansen, Hørve, modtog genvalg. 

 

Revisor Leif Hansen genopstillede ikke. 

Børge Andersen, Holbæk, blev valgt som ny revisor, og fratrådte som følge deraf sin post som 

suppleant til bestyrelsen. 

 

Suppleant Jannik Nielsen, Svinninge, modtog genvalg. 

Suppleant Johnny Augustesen, Stenlille, genopstillede ikke pga. sygdom. 

Som ny suppleant blev valgt Henrik Andersen, Svinninge. 

Posten som 3. suppleant blev nedlagt. 

 

Det kommende års kontingent blev foreslået uændret. 

DKK 110,00 pr. medlem. 

Dette blev vedtaget af generalforsamlingen. 

 

Da ingen af de fremmødte havde bemærkninger til dagsordenens sidste punkt, ”Eventuelt”, takkede 

dirigenten af, hvorefter formanden erklærede generalforsamlingen for afsluttet. 

 

 

 

 

 

 


